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Deltagere: 

 
Samtlige grundejere i  
Østergårdsparken, Ugelbølle,  
8410 Rønde 
 

 
Generalforsamling 

 
14 MAR 2017 

Sted: Ugelbølle Forsamlingshus 

Dato/tid: 14. marts 2017 kl. 19.00  

 
 
1. Valg af dirigent og referent. 

 

Bestyrelsens forslag om Tim Lundby som dirigent og Rasmus Kjærgaard som referent blev vedtaget. Dirigenten 

konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

 
Bestyrelsens beretning var i punktform følgende: 
 

- Igen i år er der kommet nye beboere. Velkommen til! 

 

- Formanden nævnte ideen om, at plante røde kugleahorn ud til vejen, der skal give en allé-agtig virkning, 

som oprindeligt tiltænkt i lokalplanen. Og hvis man er med på ideen, skal man huske, at reglerne er, at 

træer max. må være 3 meter høje. 

 

- Rensning af kloakkerne blev nævnt. Tidligere år er dette blevet udført med slamsuger til en pris dengang 

på kr. 3.000,- uden egentlig generalforsamlingsbeslutning. Peter (nr. 17) indvilgede i at tjekke om kloak-

kerne trænger til rensning her i foråret ’17. 

 

- Mht. vintervedligeholdelsesaftale er der fortsat ikke lavet en skriftlig aftalen, selvom snerydning og salt-

ning fortsat udføres som hidtil. 

 

- Kommunen har på egen hånd udskiftet vores gamle lamper med nogle nye. Dette drøftes også senere på 

generalforsamlingen med efterfølgende beslutning (se nedenfor). 

 

- På sidste års generalforsamling fik bestyrelsen til opgave at undersøge muligheden for at opsætte en 

hjertestarter. Denne opgave er man desværre ikke kommet videre med endnu. 
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- En af de opgaver, som bestyrelsen har haft og arbejdet med i ny og næ siden stiftelsen af grundejerfor-

eningen, er den, i lokalplanen, krævede tilskødning af fællesarealerne fra grundsælgerne, Brdr. Stilling 

(nu Advokat Stilling), og til grundejerforeningen.  

 

Sagen er den, at Adv. Stilling ikke vil udføre tilskødning af fællesarealerne vederlagsfrit.  

 

Bestyrelsen har indtaget den holdning, at vi ikke vil betale honorar for tilskødningen, og vurderer derud-

over, at vi ikke har anden mulighed for at kræve tilskødningen gennemført. Og derfor må det være op til 

kommunen at pålægge grundsælgerne at få bragt dette forhold i orden, såfremt det ønskes gennemført 

som angivet i lokalplanen.  

 
Formandens beretning blev derefter godkendt. 

 

3. Aflæggelse af regnskab underskrevet af bestyrelsen og revisor. 

 

Regnskabet for 2016 viser et overskud på kr. 2.779, med indtægter på kr. 65.120, henlæggelse til vejfonden på 

kr. 12.400 samt udgifter på kr. 49.947.  

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent samt bidrag til vejfonden. 

 

For 2017 budgetteres med et overskud på kr. 9.900,-, indtægter på kr. 65.200,-, udgifter for kr. 42.900 samt hen-

sættelser for kr. 12.400,-. Kontingent og bidrag til vejfond foreslås uændret. 

 

Budgettet samt forslag til kontingent og bidrag til vejfont blev vedtaget.  

 

Vedtagelsen blev dog ledsaget af en beslutning om, at bestyrelsen skal få revurderet prisen på ny belægning, så 

det kan sikres, at vejfondens størrelse og henlæggelserne til fonden, passer hertil.  

 

Samtidig fik bestyrelsen til opgave at kontakte Gerstrøm vedr. reparation af udgravningerne til fjernvarme (at 

komme et ekstra slidlag ”ovenpå”), idet Gerstrøm var entreprenør på udgravningerne. 

 

5. Rettidigt indkomne forslag. 

 

Der var ikke indkommet forslag til generalforsamlingen, men bestyrelsen fremsatte følgende forslag på general-

forsamlingen: 
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Beslutningsforslag i forbindelse med kommunens uretmæssige udskiftning af vores gamle lamper 

 

På grund af en beklagelig administrativ fejl hos Syddjurs Kommune, har vores vej ikke stået anført i kommunens 

it-systemer som privat fællesvej, hvad den jo er. Dette afstedkom, at kommunen uretmæssigt og helt på eget 

initiativ, udskiftede alle vores gamle lamper til nye og mere energivenlige LED-baserede lamper.  

 

Kommunen har indrømmet fejlen, og tilbudt os at beholde lamperne vederlagsfrit, eller at man alternativt så vidt 

muligt ville reetablere ”skaden” med andre gamle lamper, da vores gamle lamper blev kasseret som en del af 

udskiftningen. 

 

Sagen blev drøftet på generalforsamlingen, som besluttede følgende: 

- De nye LED-lamper beholdes 

 

- Bestyrelsen kontakter kommunen og kræver teknisk dokumentation på installationen og de nye LED-

lamper samt så vidt muligt også en kopi af software, der kan bruges til justering af LED-lampernes lys-

styrke. 

 

- En af ulemperne ved LED-lamperne er, at de har et skarpere lys end de gamle lamper. Og skarpt lys på 

de gamle lamper har været drøftet mange gange tidligere. Derfor bedes alle beboere henvende sig til be-

styrelsen, såfremt LED-lampernes lysstyrke generer. 

 

Anskaffelse af hjertestarter 

 

På sidste års generalforsamling blev det besluttet, at bestyrelsen skulle undersøge muligheden for at anskaffe en 

hjertestarter. En opgave som ikke er færdiggjort endnu, hvorfor bestyrelsen forespurgte generalforsamlingen, om 

opgaven fortsat er relevant.  

 

Forskellige løsningsmuligheder blev drøftet, herunder opstilling enten ved transformatorstationen eller på stien 

over mod Overgårdsparken, der er cirka midt i vores bebyggelse. Ligeledes blev det nævnt, at ved ansøgning til 

TrygFonden kan man evt. få en hjertestarter gratis, mens eget køb har en pris på ca. 7.000 kr. Stig (nr. 23) tilbød 

hjælp, hvis der skal ansøges hos TrygFonden. Dette har Stig erfaring med fra hjertestarten placeret på Forsam-

lingshuset.  

 

Det blev slutteligt besluttet, at den nye bestyrelse skal arbejde videre med ideen og opgaven, samt at pengene til 

evt. køb allerede er bevilget på sidste års generalforsamling. 
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Fartbegrænsning på vejen 

 

Farten på vores vej var også i år genstand for drøftelse generalforsamlingen, også igen i år med drøftelse af for-

skelige former for vejdæmpning med bl.a. blomsterkummer.  

 

Generalforsamlingen besluttede igen at opfordre til at køre langsommere, pænere og efter forholdene – HUSK 

at der kan komme børn løbende ud fra indkørslerne!  

 

Samtidig faldt forslaget om opsætning af blomsterkummer bort. 

 

6. Valg af formand for bestyrelsen. 

 

Efter mange års tro tjeneste, helt siden foreningens stiftelse, blev Steen Myrwick (nr. 21) afløst af Aage Dam (nr. 

9) som formand for bestyrelsen.  

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 

 

Peter (nr. 17) og Rasmus (nr. 12) var på valg. Begge blev genvalgt. 

Tim (nr. 19) blev valg ind i bestyrelsen. 

Henrik (nr. 1) og Kristian (nr. 13) blev genvalgt som suppleanter.  

 

8. Valg af revisor. 

 

Klaus (nr. 2) blev valgt som revisor.  

 

9. Valg af revisorsuppleant. 

 

Steen (nr. 21) blev valg som revisorsuppleant. 

 

10. Eventuelt. 

 

Tina (nr. 11) kom med opfordring til at plante kugleahorn for at opnå allé-virkningen. Tidligere generalforsam-

lingsbeslutning om, at dette er frivilligt blev drøftet igen. Ønsker man at være med, er det vigtigt, at de indkøbte 

træer har en podehøjde på 2 meter, så træets max-højde ikke overstiger de 3 meter jf. lokalplanen. Grenene må 

max. have en højde på 1 meter. 
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Vedr. årets vejfest blev det besluttet, at denne afholdes d. 11/8, samtidig med at Jesper (nr. 3) blev valg som 

formand for festudvalget. Jesper udsender info-mail. 

 

Det blev drøftet og besluttet (selvom det var under evt. punktet), at prøve at leje en fælles container kun til gren-

affald i en weekend lige inden Skt. Hans.  

 

Derefter afsluttede generalforsamlingen, og dirigenten takkede for god ro og orden. 


